
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 6, 23/24 

Tisdagen den 16 april 2024, kl. 18.00 

hos Lena Nydahl, Viarpsvägen 58 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl, Mats Wallgren, Maria 

Nordh och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 5 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 2 Ekonomisk rapport 

Johan redogjorde för byalagets ekonomi. Totalt saldo för dagens datum var 

56 923 kronor.  

 

§ 3 Hjärtstartare 

Annika informerade om att man kan söka bidrag från Hjärt och Lungfonden. 

Kommunen kunde inte ge bidrag. Agneta Månsson har tidigare informerat 

om att det går att söka bidrag från Sparbanken Skåne och Österlenkraft. 

Annika kommer ta fram en ansökan om bidrag.  

 

Ett förslag på plats för hjärtstartare blev vid entrén hos Rogers Bil. Där 

kommer den sitta skyddad. Mats kollar med Roger om detta går bra. Ett 

alternativ är vid byalagets anslagstavla. Vi måste dock undersöka om 

hjärtstartare kan sitta utomhus vintertid eller om det måste vara uppvärmt 

utrymme.  

 

§ 4 Från informations- och dialogmötet med kommunen 14/2 

Annika och Maria deltog på mötet och redovisade vad som hade sagts. Det 

var mestadels ett informationsmöte och det fanns inte möjlighet att ställa 

många frågor. Den enda frågan vi fick svar på var relaterat till bidrag för 

hjärtstartare där kommunen inte ger bidrag. Några punkter det informerades 

om: 

a. Födslotalet minskar i alla byar i Simrishamns kommun förutom i Simris 

och Viarp där det skett en liten ökning. 

b. Grundskolan har 430 lediga platser 

c. Förskolan för 6-åringar har 95 lediga platser  

d. Förskolan för 1-5 åringar saknar platser 



e. Ingen som sökt äldreboende har blivit nekad. Äldre väljer i större 

utsträckning att bli vårdade i hemmet. 

 

§ 5 Bowls i Tomelilla som aktivitet 

Annika har kollat upp vad som gäller om vi skulle vilja spela Bowls i Tomelilla 

som aktivitet. Ett lag består av 1-4 spelare och ett spel pågår under 1,5 

timme. Kostnaden för detta är 200 kr per bana. Middag på golfklubben kostar 

145 kr.  

 

Vi kom fram till att det är bättre att ha lokala aktiviteter och som förslag blev 

det utbildning i boule. Detta eftersom vi har en boulebana i Simris och gärna 

vill ha fler som deltar i boulespel.  

 

§ 6 Informationsbrev – våren 

 

a. Boulespel 

Torsdagen den 2 maj kl 18 startar vi officiellt boulespel på lekplatsen i 

Simris. Byalaget bjuder på grillad korv med tillbehör och dryck.  

 

b. Valborgsmässoafton 

Den 30 april kl 18 firar vi valborgsmässoafton vid Store Hög i Simris. Vi 

grillar och har en trevlig kväll.  

 

Efter röjning vid Store Hög fanns det fortfarande kvar en del marknära 

björnbärssnår. Lena kollar med Lars Nordh om han, mot betalning, har 

möjlighet att klippa bort detta.  

 

Vid utskick av detta informationsbrev informerar vi kort även om sommarens 

aktiviteter, dvs midsommarfirande och Simrisdag så att byborna kan boka in 

detta i god tid. Detaljerad information om dessa aktiviteter går ut i 

sommarens informationsblad. 

 

§ 7 Deltagande på byalagsmöte med Simrishamns kommun 

Annika och Andreas deltar på kommunens byalagsmöte den 22/4.  

 

§ 8 Simrisdagen 

Vi beslöt att maten köps från ICA i Hammenhög i år precis som det gjordes 

ifjol. Mats har bokat tält, bord och stolar. Maria har kollat med Anders Nordh 

så att vi får använda ängen vid Toftavägen även i år. Lena har bokat in Egil 

Josefson, museichef i Simrishamn, till årsmötet.  



 

Priset för inträdet är beroende av kostnader för mat och tält, men borde 

kunna bli i samma storleksordning som ifjol, dvs 220 kr. Barn under 15 år går 

in gratis. Vi tar betalt för lotter.  

 

§ 9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

§ 10 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 4 juni kl. 18.00 hos Mats Wallgren.  

Mötet avslutades och vi tackade Lena för gott kaffe och goda kakor. 

 

 

 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 


